



ACTA DEL CONSEJO MUNICIPAL DEL DISTRITO SUR

N.º de Acta	2 / 2024
Caràcter de la Sesió	Ordinaria
Fecha de la Sesió	25 – marzo - 2024
Hora inicio / fin	20:03 h.- 20:44 h.
Lugar	Tenencia Alcaldía SUR

ASISTENTES:

PRESIDENTE

Antonio Ortolá Ortolá

VOCALES

Concejales designados por los grupos políticos municipales.

Patricia Puerta Barberá Grupo Político PSOE

Personas designadas por los Grupos Políticos Municipales

Manuel Cebrino Jaén Grupo Político PP

Eva Lidón Barreda Martín Grupo Político PSOE

Joaquín Giner Pascual Grupo Político PSOE

José Jaime Samaniego Navarro Grupo Político VOX

Rosario Tena Peris Grupo Político PP

Representantes de las AA.VV.

Vicente J. Campos Ruiz AA.VV. SAN PABLO

José L. Gómez Sánchez AA.VV. SAN BERNARDO

Miguel Angel Guillamón Naches AAVV VERGE DEL LLEDÓ

Excusan asistencia

María España Novoa Grupo Político PP

Manel Josep Estrada Melià Grupo Político COMPROMIS

Constantino Muñoz Alarcón AAVV SANTA TERESA

Gracia Rodríguez Moleno Vecina designada por Alcaldía

Alberto Ramos Renau AAVV SAN JAIME – GRUPO ROQUETES





No asisten

Ramón Sarriá Picazo

Emilio García Solsona

David Ariño Julián

Daniela Terfelea

AAVV TIR DE COLOM

AAVV ESTEPAR – SAN ANDRÉS

Vecino designado por Alcaldía

AMPA CEIP EXERCIT

SECRETARIA

Margarita Isabel Rodríguez Garrido

Orden del día.

1º.- Aprobación, si procede, del acta de la sesión del Consejo Municipal de Distrito Sur de fecha 29 de enero de 2024.

2º.- Integración de la AAVV de vecinos Sensal en el Consejo de Distrito Sur y a su representante.

3º.- Informe del Presidente.

4º.- Despacho extraordinario.

5º.- Ruegos y preguntas.

En la Tenencia Alcaldía de Distrito Sur del Ayuntamiento de Castelló de la Plana, siendo las 20:03 h. del día 25 de marzo de 2024 bajo la presidencia de Antonio Ortolá Ortolá, presidente del Consejo del Distrito Sur, se reúnen los señores y señoras arriba señalados al objeto de celebrar sesión ordinaria del Consejo Municipal de Distrito Sur, con mi asistencia como Secretaria Delegada del Consejo para dar fe del acto.

Comprobado el quorum de asistencia por la Presidencia se procede a iniciar la sesión, siendo el Presidente antes de comenzar con el orden del día, quien dedica unas palabras y un recordatorio para el miembro del Consejo de Distrito Sur, representante de la AAVV La Aduana, grupo Lourdes, José Oscar Sánchez Ramos recientemente fallecido en accidente de tráfico, pasando a tratar los puntos incluidos en el orden del día.

1º.- Aprobación, si procede, del acta de la sesión del Consejo Municipal de Distrito Sur de fecha 29 de enero de 2024.

Por no existir objeciones al borrador del acta de la sesión celebrada el día 29 de enero de 2024, por mayoría se acuerda aprobarla.

Acto seguido por el Presidente se da paso al segundo punto del orden del Día.

2º.- Integración de la AAVV de vecinos Sensal en el Consejo de Distrito Sur y a su representante.





Por el Presidente Antonio Ortolá Ortolá, se da cuenta del acuerdo Plenario de 29 de enero de 2024 de la integración de la AAVV Sensal en el Consejo de Distrito Sur y designación de su representante Raúl Arteche Bravo, quien no puede asistir al Consejo, quedando su toma de posesión para el próximo Consejo de Distrito Sur que se celebre, siendo aprobada el acta de la sesión anterior por todos los miembros.

3º.- Informe del Presidente.

Por parte del Presidente Antonio Ortolá Ortolá, se da cuenta de algunas cuestiones que se expusieron en el anterior Consejo, como la limpieza de pintadas de grafitis en las calles Salvador Guinot, Juan Ramón Giménez, Hnos Quintero y Sierra Campanilla, que se ha reparado el socavón de la calle Cirat, que se ha aumentado la presencia policial en la zona.

Que en cuanto se pueda ejecutar una actuación integral de asfaltado en la zona donde aparcen coches en la zona detrás del centro de salud, se realizarán actuaciones puntuales de rebacheo.

En cuanto a la instalación de ascensor para personas con movilidad reducida en AAVV Verge del Lledó, actualmente no se cuenta con presupuesto, pero se tendrá en cuenta. Se ha procedido al arreglo de un badén de obra en Gran Vía, pero el otro corresponde a otro departamento, se reiterará su arreglo.

Que el cambio de la Pérgola de la plaza del grupo Santa Teresa no cuenta con consignación presupuestaria en este momento, será tenido en cuenta para posteriores ejercicios presupuestarios, así como el acondicionamiento y pintura de los edificios de las Asociaciones Vecinales, que debido al su gran número se irán realizando escalonadamente, siendo algunas actuaciones en los mismos propuestas para ser contempladas en el presupuesto del ejercicio 2025.

En cuanto a la poda de ficus del final de la calle Torrechiva que da a la capilla y limpieza de pinos plaza Sierra de Cazorra en La Aduana grupo Lourdes, se procederá en el segundo semestre de este año.

4º.- Despacho extraordinario.

No existiendo ningún asunto de Despacho Extraordinario, se pasa al punto siguiente del orden del día.

5º.- Ruegos y preguntas.

Vicente Juan Campos Ruiz representante de AAVV San Pablo Perpetuo Socorro manifiesta que se tenga en cuenta la limpieza de cristales cuando se proceda a pintar el





local de la Asociación, ya que están en difícil acceso y se tenga en cuenta el realizarlo pronto.

También manifiesta que se han realizado varias solicitudes por escrito de limpieza y desbroce de así como parchear la zona del centro de salud, sin que se haya realizado aún.

Que frente al Centro Médico hay una plaza sin nombre, que se solicite a Cultura ponerle el nombre de un médico muy querido y conocido en el barrio "plaza Doctor Vicente Cabedo".

Miguel Angel Guillamón Nachés representante de AAVV Verge del Lledó, también solicita la limpieza de cristales del edificio de la Asociación y su acondicionamiento lo más pronto posible ya que están cercanas las fiestas de la Verge y de este barrio.

También propone al Presidente más presencia o visitas a los barrios del Sur y más alumbrado y poda en calle Palleter.

Que antes tenían huerto urbano que se anuló cuando hicieron la obra de la residencia de la calle Onda, pero esta está terminada y los vecinos quieren saber cuando podrán hacer uso del huerto urbano de nuevo.

Antonio Ortolá Ortolá, presidente, manifiesta que en cuanto a las obras y cortes de carreteras por las obras, serán desde próximamente hasta el verano en la Avda. Almazora.

Patricia Puerta Barberá representante del grupo municipal PSOE, manifiesta que en relación a la adecuación de los edificios de las asociaciones vecinales se puede pedir partida económica de los Remanentes municipales, manifestando el presidente, que se tendrá en cuenta.

En cuanto a los cortes de carreteras por obras, se deberá tener en cuenta a la zona de Roquetes.

José Luis Gómez Sánchez, AAVV San Bernardo, manifiesta que desde AV Valencia a Almazora, estará muy complicado pasar y el bus también, porque Roquetes absorberá todo el tráfico.

En cuanto a desperfectos que todo lo solicitado por la AAVV al SMC tarda en resolverse, el último aviso fue un contenedor en AV Almazora, Pi Gros al final casi que hay mucha basura, tanto fuera como dentro, bidones de aceite y otros, sigue sin recogerse. Los otros contenedores de basura que se encuentran en Monfort y Santra si pero los del final casi linde con Almazora, esos no, hay muchas naves y talleres y no tienen cuidado, es necesaria más vigilancia y limpieza.

Que se pintó la mediana entre Pi Gros y Camino escolar, pero no se pusieron los bolardos que quitaron para pintar, siendo muy necesaria su colocación.

La Caseta de madera de la Asociación, necesita mantenimiento y más iluminación para evitar problemas de gamberradas y consumo de drogas.





Que se coloque de nuevo el espejo concavo que ha sido retirado al final del Camí Pi Gros casi linde Almazora, ya que no hay visibilidad al girar.

Que se solicite de nuevo la titularidad municipal del tramo de la CV18 San Jaime Barranquet, porque se podría actuar sobre ella.

Vicente Juan Campos Ruiz representante de AAVV San Pablo Perpetuo Socorro, propone que se podría desviar el tráfico por la zona nueva de viviendas y que el bus a demanda para allí.

Patricia Puerta Barberá representante del grupo municipal PSOE, le informa que un expediente de ese tipo es muy denso, sobre todo conseguir la cesión y que el bus a demanda es está funcionando bien.

Antonio Ortolá Ortolá, presidente, manifiesta que lo trasladará al Director de Urbanismo Cristobal Badenes para su estudio, así como los costes del colector.

Jose Luis Gómez Sánchez de AAVV San Bernardo y Miguel Angel Guillamón de AAVV Verge del Lledó, como usuarios del Mercado del lunes a la hora de solicitar estos sitios para eventos de Asociaciones del municipio, manifiestan el mal estado en el que se encuentra el edificio de Ferias y Mercados de la Avda del Mar , techo con agujeros, falta de aseos en condiciones, parking inutilizado, mala conexión de luz, y el edificio de la Marina que en el salón de actos las 6 primeras filas se encuentran sin tapicería y mala conservación del edificio, que se traslade aunque no pertenezca al Distrito Sur.

Patricia Puerta Barberá representante del PSOE, manifiesta que se concedió con pliego a una empresa, que esta incluyó mejoras en la infraestructura que no ha realizado pero siguieron explotando el espacio para el Mercado del Lunes y otros eventos. Esta empresa causó concurso de acreedores y el ayuntamiento tuvo que asumir unos sobrecostes, pero hasta que no se realice la concesión y se arregle el tema necesita una solución y una gran inversión.

Que cuentan con espacios municipales como son el Palau de la Festa, que si está con muchos actos cuando llegan o son las Fiestas de la Magdalena pero se puede solicitar después o el Menador solicitándolo con tiempo.

Eva Lidón Barreda Martín, persona designada por el grupo municipal PSOE, comunica que precisamente en el Palau de la Festa hay una Sala Museo Palau, con capacidad para 150 personas, que se puede solicitar.

Antonio Ortolá Ortolá, presidente, manifiesta que se dará traslado a los departamentos municipales de los ruegos y se reiterarán las peticiones que no han sido comunicadas, así como la del recinto de Ferias y Mercados y la del edificio de la Marina, comunicando los servicios realizados en el próximo Consejo de Distrito.





Y siendo las 20:44 de la fecha indicada en el encabezamiento, por no haber más asuntos que tratar, el Presidente levanta la sesión, de todo lo cual, como Secretaria doy fe y, para que conste, levanto la presente acta que firmo al margen junto con el Presidente del Consejo Municipal de Distrito Sur





ACTA DEL CONSELL MUNICIPAL DEL DISTRICTE SUD

Núm. d'Acta	02 / 2024
Caràcter de la Sessió	Ordinària
Data de la Sessió	25 – març- 2024
Hora inici / fi	20.03 h- 20.44 h
Lloc	Tinença Alcaldia Sud

ASSISTENTS :

PRESIDENTE

Antonio Ortolá Ortolá

VOCALS

Regidors designats pels grups polítics municipals

Patricia Puerta Barberá Grup Polític PSOE

Veïns designats pels grups polítics municipals

Manuel Cebrino Jaén Grup Polític PP

Eva Lidón Barreda Martín Grup Polític PSOE

Joaquín Giner Pascual Grup Polític PSOE

José Jaime Samaniego Navarro Grup Polític VOX

Rosario Tena Peris Grup Polític PP

Representants d'associacions de veïns

Vicente J. Campos Ruiz AV. SAN PABLO

José L. Gómez Sánchez AV. SAN BERNARDO

Miguel Angel Guillamón Naches AV VERGE DEL LLEDÓ

Excusen assistència

María España Novoa Grup Polític PP

Manel Josep Estrada Melià Grup Polític COMPROMIS

Constantino Muñoz Alarcón AV SANTA TERESA

Gracia Rodríguez Moleno Vecïna designada per Alcaldia

Alberto Ramos Renau AV SAN JAIME – GRUPO ROQUETES





No assisteixen

Ramón Sarriá Picazo

AV TIR DE COLOM

Emilio García Solsona

AV ESTEPAR – SAN ANDRÉS

David Ariño Julián

Veí designat per Alcaldia

Daniela Terfelea

AMPA CEIP EXERCIT

SECRETARIA

Margarita Isabel Rodríguez Garrido

Ordre del dia.

1r.- Aprovació, si escau, de l'acta de la sessió del Consell Municipal de Districte Sud de data 29 de gener de 2024.

2n.- Integració de la AV de veïns Sensal en el Consell de Districte Sud i al seu representant.

3r.- Informe del President.

4t.- Despatx extraordinari.

5é.- Precs i preguntes.

En la Tinença d'Alcaldia de Districte Sud de l'Ajuntament de Castelló de la Plana, sent les 20.03 h. del dia 25 de març de 2024 sota la presidència d'Antonio Ortolá Ortolá, president del Consell del Districte Sud, es reuneixen els senyors i senyores a dalt assenyalats a fi de celebrar sessió ordinària del Consell Municipal de Districte Sud, amb la meua assistència com a Secretària Delegada del Consell per a donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència per la Presidència es procedeix a iniciar la sessió, sent el President abans de començar amb l'ordre del dia, qui dedica unes paraules i un recordatori per al membre del Consell de Districte Sud, representant de la AV La Aduana, grup Lourdes, José Oscar Sánchez Ramos recentment mort en accident de trànsit, passant a tractar els punts inclosos en l'ordre del dia.

1r.- Aprovació, si escau, de l'acta de la sessió del Consell Municipal de Districte Sud de data 29 de gener de 2024.

Per no existir objeccions a l'esborrany de l'acta de la sessió celebrada el dia 29 de gener de 2024, per majoria s'acorda aprovar-la.

Tot seguit pel President es dona pas al segon punt de l'ordre del dia.

2n.- Integració de la AAVV de veïns Sensal en el Consell de Districte Sud i al seu representant.





Pel President Antonio Ortolá Ortola, s'adona de l'acord Plenari de 29 de gener de 2024 de la integració de la AV Sensal en el Consell de Districte Sud i designació del seu representant Raúl Arteché Bravo, qui no pot assistir al Consell, quedant la seua presa de possessió per al pròxim Consell de Districte Sud que se celebre, sent aprovada l'acta de la sessió anterior per tots els membres.

3r.- Informe del President.

Per part del President Antonio Ortolá Ortolá, s'adona d'algunes qüestions que es van exposar en l'anterior Consell, com la neteja de pintades de grafitis als carrers Salvador Guinot, Juan Ramón Giménez, Hnos Quintero i Sierra Campanilla, que s'ha reparat la foradada del carrer Cirat, que s'ha augmentat la presència policial en la zona.

Que quan es puga executar una actuació integral d'asfaltat en la zona on aparquen cotxes en la zona darrere del centre de salut, es realitzaran actuacions puntuals de reapedaçament.

Quant a la instal·lació d'ascensor per a persones amb mobilitat reduïda en AV Verge del Lledó, actualment no es compta amb pressupost, però es tindrà en compte.

S'ha procedit a l'arranjament d'un gual d'obra en Gran Via, però l'altre correspon a un altre departament, es reiterarà el seu arranjament.

Que el canvi de la Pèrgola de la plaça del grup Santa Teresa no compta amb consignació pressupostària en aquest moment, serà tingut en compte per a posteriors exercicis pressupostaris, així com el condicionament i pintura dels edificis de les Associacions Veïnals, que a causa de l'el seu gran nombre s'aniran realitzant escalonadament, sent algunes actuacions en els mateixos propostes per a ser contemplades en el pressupost de l'exercici 2025.

Quant a la poda de ficus del final del carrer Torre-xiva que dona a la capella i neteja de pins plaça Sierra de Cazorla en La Aduana grup Lourdes, es procedirà en el segon semestre d'enguany.

4t.- Despatx extraordinari.

No existint cap assumpte de Despatx Extraordinari, es passa al punt següent de l'ordre del dia.

5é.- Precs i preguntes.

Vicente Juan Campos Ruiz representant de AV San Pablo Perpetuo Socorro manifesta que es tinga en compte la neteja de cristalls quan es procedisca a pintar el local de l'Associació, ja que estan en difícil accés i es tinga en compte el realitzar-ho prompte.

També manifesta que s'han realitzat diverses sol·licituds per escrit de neteja i desbrossament d'així com posar pegats la zona del centre de salut, sense que s'haja realitzat encara.

Que enfront del Centre Mèdic hi ha una plaça sense nom, que se sol·licite a Cultura posar-li el nom d'un metge molt volgut i conegut en el barri "plaça Doctor Vicente Cabedo".





Miguel Angel Guillamón Nachés representant de AV Verge del Lledó, també sol·licita la neteja de cristalls de l'edifici de l'Associació i el seu condicionament al més prompte possible ja que són pròximes les festes de la Verge i d'aquest barri.

També proposa al President més presència o visites als barris del Sud i més enllumenat i poda en carrer Palleter.

Que abans tenien hort urbà que es va anul·lar quan van fer l'obra de la residència del carrer Onda, però aquesta està acabada i els veïns volen saber quan podran fer ús de l'hort urbà de nou.

Antonio Ortolá Ortolá, president, manifesta que quant a les obres i talls de carreteres per les obres, seran des de pròximament fins a l'estiu en l'Av. Almassora.

Patricia Puerta Barberá representant del grup municipal PSOE, manifesta que en relació a l'adequació dels edificis de les associacions veïnals es pot demanar partida econòmica dels Romanents municipals, manifestant el president, que es tindrà en compte.

Quant als talls de carreteres per obres, s'haurà de tindre en compte a la zona de Roquetes.

José Luis Gómez Sánchez, AV San Bernardo, manifesta que des de AV València a Almassora, estarà molt complicat passar i el bus també, perquè Roquetes absorirà tot el trànsit.

Quant a desperfectes que tot el sol·licitat per la AV al SMC tarda a resoldre's, l'últim avís va ser un contenidor en AV Almassora, Pi Gros al final quasi que hi ha molt de fem, tant fora com dins, bidons d'oli i altres, segueix sense recollir-se. Els altres contenidors de fem que es troben en Monfort i Santra si però els del final quasi boga amb Almassora, eixos no, hi ha moltes naus i tallers i no van amb compte, és necessària més vigilància i neteja.

Que es va pintar la mitjana entre Pi Gros i Camí escolar, però no es van posar els bol·lards que van llevar per a pintar, sent molt necessària la seua col·locació.

La Caseta de fusta de l'Associació, necessita manteniment i més il·luminació per a evitar problemes de gamberrades i consum de drogues.

Que es col·loque de nou l'espill concavo que ha sigut retirat al final del Camí Pi Gros quasi confronte Almassora, ja que no hi ha visibilitat en girar.

Que se sol·licite de nou la titularitat municipal del tram de la CV18 Sant Jaume Barranquet, perquè es podria actuar sobre ella.

Vicente Juan Campos Ruiz representant de AV San Pablo Perpetuo Socorro, proposa que es podria desviar el trànsit per la zona nova d'habitatges i que el bus a demanda per a allí.

Patricia Puerta Barberá representant del grup municipal PSOE, l'informa que un expedient d'eixe tipus és molt dens, sobretot aconseguir la cessió i que el bus a demanda és està funcionant bé.





Antonio Ortolá Ortola, president, manifesta que ho traslladarà al Director d'Urbanisme Cristrobal Badenes per al seu estudi, així com els costos del col·lector.

Jose Luis Gómez Sánchez de AV San Bernardo i Miguel Angel Guillamón de AV Verge del Lledó, com a usuaris del Mercat del dilluns a l'hora de sol·licitar aquests llocs per a esdeveniments d'Associacions del municipi, manifesten el mal estat en el qual es troba l'edifici de Fires i Mercats de la Avda de la Mar, sostre amb forats, falta de lavabos en condicions, pàrquing inutilitzat, mala connexió de llum, i l'edifici de la Marina que en la sala d'actes les 6 primeres files es troben sense tapisseria i mala conservació de l'edifici, que es trasllade encara que no pertanga al Districte Sud.

Patricia Puerta Barberá representant del PSOE, manifesta que es va concedir amb plec a una empresa, que aquesta va incloure millores en la infraestructura que no ha realitzat però van continuar explotant l'espai per al Mercat del Dilluns i altres esdeveniments. Aquesta empresa va causar concurs de creditors i l'ajuntament va haver d'assumir uns sobrecostos, però fins que no es realitze la concessió i s'arregle el tema necessita una solució i una gran inversió.

Que compten amb espais municipals com són el Palau de la Festa, que si està amb molts actes quan arriben o són les Festes de la Magdalena però es pot sol·licitar després o el Menador sol·licitant-ho amb temps.

Eva Lidón Barreda Martín, persona designada pel grup municipal PSOE, comunica que precisament al Palau de la Festa hi ha una Sala Museu Palau, amb capacitat per a 150 persones, que es pot sol·licitar.

Antonio Ortolá Ortola, president, manifesta que es donarà trasllat als departaments municipals dels precs i es reiteraran les peticions que no han sigut comunicades, així com la del recinte de Fires i Mercats i la de l'edifici de la Marina, comunicant els serveis realitzats en el pròxim Consell de Districte.

I sent les 20.44 de la data indicada en l'encapçalament, per no haver-hi més assumptes que tractar, el President alça la sessió, de tot això, com a Secretària en done fe i, per deixar-ne constància, alce la present acta que signe al marge juntament amb el President del Consell Municipal de Districte Sud

